
1966 Renault 8 - Gordini

Gordini

Lot sold	USD 47 988 - 54 684 EUR 43 000 - 49 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1966	Condition	Restored
Gearbox	Manual	Location	
Chassis number	0201105	Fuel type	Petrol
Number of seats	4	Exterior colour	Blue
Number of doors	4	Car type	Saloon
Performance	110 PS / 81 kW / 109 BHP		
Drivetrain	2wd		
Lot number	88		

Description

Cette Renault 8 Gordini, une 1300, n'en est qu'à son deuxième propriétaire. Voiture personnelle d'un garagiste marseillais, ancien pilote et amateur passionné, elle a subi une restauration complète. La peinture bleu 418 est parfaitement conforme à l'origine. Sa mécanique Gordini est en parfait état et elle a reçu son certificat d'authenticité Renault. Carrosserie, intérieur, mécanique, tout est impeccable. Au dossier, la restauration est parfaitement documentée et on y trouve un rapport d'expertise et des factures. Les belles « Gord » sont rares et souvent passablement dénaturées par de multiples interventions pas toujours conformes. En voici un bel exemplaire à ne pas manquer.

This Renault 8 Gordini 1300 only has 2 owners. Personal car of a mechanic from Marseille, former race car driver and great enthusiast, it received a complete restoration. Its blue paint (418) is perfectly conform with its originality. The Gordini engine is in perfect condition and the car has its Renault certificate of authenticity. Bodywork, interior, mechanics, everything is impeccable. The restoration is well documented, and it comes with a valuation report and many invoices. The beautiful "Gord" are rare and often quite distorted by multiple interventions not always tasty. Here is

a nice example not to be missed.

LECLERE Auction House

Title Mr

First name Maxime

Last name Lépissier

21, rue Drouot

75009Paris

France

Phone +33-0617698446

Mobile phone +33-0617698446

<http://www.leclere-motorcars.com>

<https://www.classicdriver.com/en/car/renault/8/1966/651066>

© Classic Driver. All rights reserved.